
7. Benchmarking lV. könyv update

Főtitkár ismertette, hogy készült az új könyvrőlsajtóközlemény, ezt a sajtó és minden partnerszervezet

lVBSZ, RlCS, N/ATISZ, HUGBC, BCSDH, fmbusiness.hu, iroda,hu, Portfolio, MÉGSZ- lVlagyar
! ..,
Epületgépészek Szövetsége, lFK megkapta, Több megjelenés is született. Honlapunk, Linkedln és fb

oldalunk is hírt adott róla. Partnerszervezeteink Tagjai 10 % partnerkedvezménnyel vásárolhatják meg

idén is a kónyvet. Hír|evelet kaptak a LEO Tagok, minden előzővásárló. Partnerek. A holnapon külön cikk

jelent meg a könyv újdonságairól, szakértőiről, Tagok felé külön hírlevél került kiküldésre azzal a konkrét

kéréssel, hogy Megrendelőiknek, Partnereiknek juttassák el a levelet és a sajtóközleményt.

Eddig 25 db-ot értékesítettünk és minden rendes Tag, Benchmarking lVlunkacsoport Tag és Szakértő

megkapta a tiszteltpéldányát.

Rendes Tagok is vásároltak extra példányokat, eddig a következők

Netdragon 4

Weishaupt 1

KÉSZ 1

B+N 3

SES Mo. 2

Gránit Pólus, Müpa Üzemeltető 3

Résztvevők javasolják a munkacsoportnak, hogy a következő könyvhöz dolgozzon ki elektronikus
felületet az adatok feltöltésére, ezzel biztosítva az adatok frissességét, továbbá gondolkozzon egy a

honlapra kihelyezett forecast megoldás lehetőségén ( max, 10 súlyponti költség csoporttal) az adatok
elévülésének megakadályozásár a.

8. Egyéb

Schmidt józsef Elnök tájékoztatta az ülés résztvevőit, hogy a lVlérnökkamara közös őszí
konferencia lehetőségét ajánlotta fel Szövetségünknek 3 elóadás tartásával, Döntés született
arról, hogy ennek fejében hozzájárulunk maximum 300.000 Ft értékben az esemény
szervezéséhez, A 3 LEO előadás a következő lesz:
LEO általános bemutatkozás, Benchmarking kutatás bemutató, NEO épületvédelem/ cyber
security témában.

Schmidt lózsef Elnök tálékoztatást adott arról, hogy Érsek lV. Zoltán kapcsolatán keresztül

egyeztető megbeszélést kezdeményezünk az OPTEN tulajdonosával, Melynek célja a szövetség

tulajdonában lévő LEO Jogszabálygyűjtemény publikálása és az értékesítési folyamat mielőbbi

beindítása.

Főtitkár tájékoztatta a jelenlévőket, hogy egy olasz papírgyártó, a LUCART szeretne
együttműködni az FM szektorral és Szövetségünkkel. A vállalat rendelkezik körforgásos,
recycled termékekkel és magyarországi gyártóüzemmel, disztribútorokon keresztül értékesít
itthon. Döntés született arról, hogy megvizsgáljuk majd a hozzánk eljuttatott konkrét javaslatát.



Főtitkár tájékoztatta továbbá a résztvevőket, hogy a SZAKMAVERZUM csoportnál új értékesítési
igazgató kezdte meg a munkát. Szívesen tárgyalnának új együttműkódési lehetőségekről a

korábbiaktól eltérő feltételekkel. Döntés szü|etett arról, hogy megvizsgáljuk majd a javaslatot.

Vágó Lász|ó Alelnök kérésére Főtitkár megvizsgálja, hogy szerveznek-e a közeli országokan FIV

vagy Proptech témájú nemzetközi konferenciát, mely érdekes lehet tanulmányi út céljából

Részfuevők felvetése alapján döntés született arról, hogy Főtitkár felveszi a kapcsolatot Fodor
Dániellel, hogy Szövetségünk részt venne a Regattán 20 perces LEO átalános bemutatkozó
előadással és logó kihelyezésével, továbbá az őszi Portfolio PlF konferencián is hasonló módon,
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